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Datum  17 oktober 2022 

Fractie GroenLinks en PvdA 

Onderwerp Golfbaan Spijk 

 

 

Naar aanleiding van de informatienota en het persbericht over de stand van zaken golfbaan Spijk, hebben de 

fracties van GroenLinks en PvdA schriftelijke vragen gesteld. Hieronder geeft het college antwoord op deze 

vragen:  

Vraag 1 

In de tweede alinea van informatienota 2022/IN072 staat dat aannemer, eigenaar en gemeente gezamenlijk een 

manier verkennen om de samenwerking te verbeteren. De handhavingsovereenkomst dateert van twee jaar 

geleden. Eerder dit jaar was er aanleiding om een last onder dwangsom op te leggen. Welke afspraken zijn er 

inmiddels gemaakt om te komen tot een betere en meer duurzame manier van inpakken? 

Antwoord: 

Zoals in de raadsinformatienota 2022/IN072 staat is er de afgelopen twee jaar onvoldoende voortgang geweest 

op de uitvoering, zijn de staalslakken (nog) niet ingepakt of afgedekt en staan ze grotendeels nog in contact met 

de bodem. 

Het college heeft als gevolg daarvan in november 2021 besloten om over te gaan tot een voornemen tot het 

opleggen van een last onder dwangsom om uitvoering van het overeengekomen plan van aanpak af te dwingen. 

Hierop hebben de partijen via hun advocaat gereageerd met zienswijzen. Uit de zienswijzen blijkt dat partijen het 

niet eens zijn over de oorzaak van de vertraging, de wijze van uitvoeren en de daarbij ontstane problemen die 

voortkomen uit de verschillende belangen. Tegen deze achtergrond heeft het college vervolgens een weging 

gemaakt tussen het definitief opleggen van een last onder dwangsom of het in gesprek gaan met Sent One en 

The Dutch met het doel overeenstemming te zoeken over de uitvoering van het plan van aanpak. 

Het college is van mening dat we op dit moment het beste uit de ontstane impasse kunnen komen door met de 

betrokken partijen The Dutch en Sent One een gezamenlijk proces te doorlopen om nieuwe alternatieve 

oplossingsrichtingen voor de uitvoeringsproblemen te verkennen. Deze verkenningsperiode is vastgelegd in een 

intentieovereenkomst en wordt op dit moment uitgevoerd met de partijen. Het verkenningsproces is op dit 

moment nog gaande en duurt volgens de intentieovereenkomst tot 1 november aanstaande. In de 

verkenningsperiode wordt de wijze van inpakken en ook het eventueel afvoeren van staalslakken opnieuw tegen 

het licht gehouden. 

Vraag 2 

Er komt een groot waterbassin op harde ondergrond. Wanneer is dit klaar? 

Antwoord: 

Het nieuwe waterbassin is inmiddels gereed en in gebruik genomen. 
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Vraag 3 

Welke maatregelen worden getroffen als in de tussentijd bij regen vervuild water in het milieu komt? 

Antwoord: 

Er is een kleiner noodbassin beschikbaar, waarin vervuild water werd opgeslagen. Deze opslag was voldoende 

om de periode te overbruggen tot het nieuwe bassin in gebruik is genomen. Lozen van vervuild water op de 

bodem of op het oppervlaktewater is niet toegestaan.  

Vraag 4 

U noemt in de informatienota dat er problemen zijn in de uitvoering. Welke problemen zijn dit, afgezien van de 

gasblazen? 

Antwoord: 

De uitvoering van het plan van aanpak loopt vertraging op, omdat de aannemer aangeeft moeilijk aan voldoende 

geschikt zand te kunnen komen om de staalslakken mee op te hogen. Daarnaast wordt het werk vertraagd 

vanwege de instabiele ondergrond. Hierdoor moet het ophogen langzamer worden uitgevoerd dan gepland.  

Vraag 5 

In de informatienota staat dat vanuit de belangen van de partijen wordt gezocht naar een milieuverantwoorde 

oplossing die past binnen de gestelde randvoorwaarden. Kunt u deze zin toelichten? In hoeverre is de oplossing 

nu anders dan bij het oorspronkelijke plan van aanpak en zijn daar concessies gedaan ten aanzien van 

milieuschade of risico’s daar op? 

Antwoord: 

Het verkenningsproces naar een alternatieve oplossing loopt nog tot 1 november aanstaande. In dit 

verkenningsproces worden de belangen van partijen meegenomen in de te bedenken oplossingen. De 

initiatiefnemers zoeken gezamenlijk met de gemeente naar oplossingen in een combinatie van mogelijke 

functies binnen de huidige bestemming. De oplossingen die moeten gaan bijdragen aan een integraal plan om 

enerzijds kostendragers te vinden en anderzijds de staalslakken verantwoord in te pakken of mogelijk alsnog af 

te voeren.  

Een alternatieve oplossing zal altijd moeten voldoen aan de geldende wet- en regelgeving op het gebied van 

milieu. Daarin worden geen concessies gedaan.  

Vraag 6 

Gezien de geschiedenis van de afgelopen twee jaar: in hoeverre kunnen we erop vertrouwen dat deze aannemer 

de ontstane problemen adequaat kan oplossen? Wordt er ook gekeken naar alternatieve oplossingen en zo ja, 

welke? 

Antwoord: 

De aannemer werkt namens The Dutch en wij zijn als gemeente niet verantwoordelijk voor de wijze van 

uitvoeren door de aannemer. Binnen het verkenningsproces zijn alle mogelijke alternatieve oplossingen met de 

partijen bespreekbaar.    

Vraag 7 

Op 7 juli 2020 is een motie aangenomen waarin geconstateerd wordt dat het de voorkeur van de raad heeft de 

staalslakken van het terrein te verwijderen. Het college werd gevraagd uit te zoeken hoe de afzet van 

staalslakken gerealiseerd kan worden. Is dit inmiddels uitgezocht en kunt u de resultaten van die verkenning 

met de raad delen? 
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Antwoord: 

Op de motie van 7 juli 2020 is in een raadsinformatienota (75116 IN/112) antwoord gegeven. Bij deze 

informatienota is een informatiedocument gevoegd waarin de afweging en de mogelijkheid tot verwijderen van 

de staalslakken is meegenomen. Deze raadsinformatienota is op 29 september 2020 uitgebreid besproken en 

na bespreking voor kennisgeving aangenomen. Dit informatiedocument is als bijlage toegevoegd aan de 

raadsinformatienota (Informatie-document LD-staalslaktoepassing golfbaan Spijk”, RHDHV, d.d. 29 juli 2020). 

 

 


